
 

 

Referat fra elevrådsmøte 
Enhet/avdeling: Frivoll skole  

Dato: Torsdag 04.02.21 kl.08.30-9.15  

Sted: Kjøkkenet 

 

Alle klasse var til stede  

Saksnr/sak Sammendrag Ansvar 

Godkjenning av 

referat fra forrige 

møte 

Godkjent  

Sak 17/20-21 Paragraf 9a: Elevenes skolemiljø 

Hvordan har elevene det på Frivoll skole? 

 Sonene i friminuttene fungerer bra synes 4.kl 

 Positivt for klassemiljøet at alle er på samme stedet i 

friminutt 

 Positivt at det er en lærer i hver sone 

 Noen aktiviteter/leker er vanskelige å ha bare i en sone, 

for eksempel «virus» 

 Mindre banning i friminuttene 

 5.-7. klasse har lyst til å ha grusbanen som sone 

 

Sak 18/20-21 Elias og Maja har hatt møte med Rektor og ga følgende info:  

 Jentedoen ute er nå pusset opp etter ønske fra elevrådet. 

Det er nymalt i lys farge og den åpner i uke 6. 

 Guttedoen inne har blitt vasket grundig og nå lukter det 

mye bedre der og det er satt opp duftdispensere. 

 Om leksefri skole: det er ikke rektor som bestemmer det. 

Anbefales at elevrådet lager et brev til BUK eller 

oppvekstsjef, evt. politikerne i Oppvekst,- og 

Utdanningsutvalget  og få det opp som en sak eller 

skrive et brev til ordføreren om saken. Positivt at 

elevrådet er engasjert og tar opp aktuelle saker. 

 

Sak 19/20-21 Hva skal vi jobbe med denne våren? 

 Male sykkelskuret (våren) 

 Kantinedag (før påskeferien). kunne ha flere valg for 

eksempel. boller, kanelsnurrer, skolebrød.   

 TL-mester for 5.-7. klasse i juni 

 

Sak 20/20-21 Skøytebane i ballbingen? 

Alle klassene ønsket at det kunne sprøytes til skøytebane i 

ballbingen. Dette er ikke en jobb som vaktmesteren kan gjøre. 

Skolen tar kontakt med FAU og hører om de kan sprøyte banen.  

 

Eventuelt   

Ref.:  Kari Tveito Myhre - elevrådslærer 


